
Marriage is often not easy. Maybe man and woman love each other, but they argue . They get angry. Later they apologize, bit it happens again and again. What’s the problem? Are men and women really very different? 
Deborah Tannen says yes, men and women are very . Tannen teaches at Georgetown University in Washington, D.C. She writes books about the ways people talk. She believes that men and women talk- and think- in different ways. She tells about some differences in her book, You Just Don’t Understand.
The differences, Tannen says, begin when men and women are children. Very young boys and girls are similar to each other. In other words, they like many of the same things and play in the same ways. They aren’t very different. But then there is a change. When children in the United States are five or six years old, boys usually play in large groups. One boy gives orders . For example, he says,” Take this,” ‘ Go over there”. He is the leader. Boys also brag . In other words, they say good thing about themselves. But girls there usually play in small groups or with one other girl. A girl’s best friend is her very good friend and important to her. Girls often don’t give orders; they give suggestions.



الزواج في كثير من الأحيان ليس من السهل. ربما رجل وامرأة نحب بعضنا البعض، ولكن يجادل فيها. انها تغضب. في وقت لاحق اعتذر، بت يحدث مرارا وتكرارا. ما هي المشكلة؟ هم رجال ونساء حقا مختلفة جدا؟
ديبورا تانين يقول نعم، الرجال والنساء جدا. تانين بالتدريس في جامعة جورج تاون في واشنطن العاصمة وهي تكتب الكتب حول الحديث الناس الطرق. إنها تعتقد أن الرجال والنساء نقاش والتفكير في طرق مختلفة. وهي تروي عن بعض الاختلافات في كتابها، أنت فقط لا تفهم.
الاختلافات، يقول تانين، عندما يبدأ الرجال والنساء والأطفال. جدا الفتيان والفتيات هي مشابهة لبعضها البعض. وبعبارة أخرى، فهي مثل كثير من الأشياء نفسها واللعب في نفس الطرق. فهي ليست مختلفة جدا. ولكن بعد ذلك كان هناك تغيير. عند الأطفال في الولايات المتحدة وخمس أو ست سنوات من العمر، والأولاد يلعبون عادة في مجموعات كبيرة. صبي واحد يعطي الأوامر. على سبيل المثال ، يقول : "خذ هذا،" 'أذهب الى هناك". وهو زعيم. تفاخر الأولاد أيضا. وبعبارة أخرى ، يقولون شيئا جيدا عن أنفسهم. إلا أن الفتيات عادة هناك لعب في مجموعات صغيرة أو مع فتاة واحدة أخرى. أفضل صديق للفتاة هو صديقتها جيدة جدا ومهمة بالنسبة لها. الفتيات غالبا ما لا يعطي أوامر، بل تقديم الاقتراحات
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Many people wonder: Why do we sleep? Why do we dream? They ask themselves the purpose, or reason. There are many theories, or opinions about this , but scientists don’t know if these ideas are correct.
One theory of sleep says that during the day, we need sleep to make new chemicals and repair, or fix, our bodies. This theory is called the “ Repair Theory”. One piece of evidence for this theory is that our bodies produce more of growth hormone while we sleep. 
Another theory is that the purpose of sleep is to dream. Dreaming occurs only during one stage , or period, of sleep ( Rapid Eye movement- REM )sleep. REM sleep occurs about 90 minutes and last for about 20 minutes. Some scientists believe that REM sleep helps us to remember things, but others don’t believe and don’t agree.


يتساءل الكثير من الناس : لماذا ننام؟ لماذا نحلم؟ يسألون أنفسهم الغرض ، أو سبب. هناك العديد من النظريات، أو آراء حول هذا الموضوع ، ولكن العلماء لا يعرفون ما إذا كانت هذه الأفكار صحيحة.
نظرية واحدة تقول ان النوم خلال النهار، ونحن بحاجة لجعل النوم مواد كيميائية جديدة وإصلاح، أو الإصلاح، أجسامنا. وهذا ما يسمى نظرية "إصلاح نظرية". قطعة واحدة من الأدلة على هذه النظرية هو أن أجسامنا تنتج اكثر من هرمون النمو في حين ننام.
هناك نظرية أخرى أن الغرض من النوم هو الحلم. الحلم يحدث خلال مرحلة واحدة فقط، أو فترة من النوم (حركة العين السريعة، وهي مرحلة الاحلام) النوم. نوم الريم يحدث حوالي 90 دقيقة وتستمر لنحو 20 دقيقة. ويعتقد بعض العلماء أن نوم الريم يساعدنا على تذكر الأشياء، ولكن آخرين لا يؤمنون ولا يوافقون.
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My name is Elena Sanchez. I am from Mexico, but now I live in California. I'm a student here in English language classes at a small college.
I live in an apartment building. It's on the corner of Olive Street and Sycamore Avenue. My address is 2201 Olive Street. There's a big olive tree in front of the building. There's a park across the street. There are a lot of oak trees in the park. The trees are beautiful in the summer. 
A lot of my neighbors are from different countries. The people next to me are from Indonesia. The family across from the Indonesian family is from Colombia.
The stores in this neighborhood are always busy. There's a Korean drugstore and an Armenian flower shop. 
There are three restaurants on Olive Street: One Mexican, one Japanese, and one Moroccan-Italian-American.
I like my neighborhood, but I ask myself one question. Where are the Americans?!!!


اسمي ايلينا سانشيز. أنا من المكسيك، ولكن الآن أنا أعيش في ولاية كاليفورنيا. انا طالب هنا في فصول تعليم اللغة الانكليزية في كلية صغيرة.
أنا أعيش في مبنى سكني. كان على زاوية شارع الزيتون والجميز الجادة. عنواني هو شارع الزيتون 2201. هناك شجرة كبيرة الزيتون أمام المبنى. هناك حديقة عبر الشارع. هناك الكثير من أشجار البلوط في الحديقة. الأشجار هي جميلة في فصل الصيف.
وهناك الكثير من جيراني هم من بلدان مختلفة. الشعب المجاور لي هي من اندونيسيا. العائلة عبر من العائلة الاندونيسية من كولومبيا.
المخازن في هذا الحي مشغول دائما. هناك صيدلية الكورية ومحل بيع الزهور الأرمنية.
وهناك ثلاثة مطاعم في شارع الزيتون : واحد المكسيكية واليابانية واحد، واحد الإيطالية المغربية الأمريكية.
أود حي بلدي ، ولكن أسأل نفسي سؤالا واحدا. أين الأميركيون؟!
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Families in almost every country are changing. This is true in rich countries and poor ones. It is true in Africa, the Americas, Asia and Europe. All over the world, families are getting smaller.
In North Africa , in the past, many people lived in extended families. Fifty to hundred people lived together in a group of houses. These were all family members- grandparents, aunts, uncles, cousins, children, and grandchildren. But now this traditional family is breaking into smaller groups. 
The traditional family in Mexico was also big. One generation ago, the average Mexican woman had seven children. Today, she has an average of only 2.5 children. Now , without so many children, families don’t need to spend so much money on basics, such as food, clothing and housing.

عائلات في كل بلد تقريبا آخذة في التغير. وهذا صحيح في البلدان الغنية والبلدان الفقيرة. صحيح في أفريقيا والأمريكتين وآسيا وأوروبا. في جميع أنحاء العالم، والأسر هي أصغر فأصغر.
في شمال أفريقيا، في الناس، في الماضي العديد من عاش في الأسر الممتدة. عاش خمسين إلى مائة شخص معا في مجموعة من المنازل. وكانت هذه الأسرة جميع الأعضاء الأجداد والعمات والأعمام وأبناء العم، والأطفال ، وأحفادنا. ولكن الآن هذه العائلة التقليدية اقتحام مجموعات أصغر.
وكانت العائلة التقليدية في المكسيك أيضا كبيرة. منذ جيل واحد، وكانت المرأة المكسيكية متوسط ​​سبعة أطفال. اليوم، وقالت إنها فقط في المتوسط ​​2،5 طفل. الآن، دون أن العديد من الأطفال والأسر لا تحتاج الى انفاق الكثير من المال على الأساسيات ، مثل الغذاء والملبس والسكن.
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“
One day, in the past Sinbad the Sailor was by the sea. He sat down by the water. Someone called him. There was an old bottle near him. He looked at the bottle. In it, there was a very, very small person. It was a genie.
“Help! Help!” said the genie. “Please let me out”.
Sinbad opened the bottle. A big, gray cloud came out. In the cloud, there was a very, very big genie.
“Thank you, sailor. And now, I’m going to eat you. My last meal was 5,000 years ago. I’m very hungry.”
The genie was very big and strong, and he had Sinbad in his hand. Sinbad was small and not very strong. But he was clever.
He said to the genie, “How can you eat me – a little thing like you?”
“Little?” said the genie. “Can’t you see how big I am now?”
“No, no,” said Sinbad. “I see only a little bottle


يوم واحد، في الماضي كان سندباد البحار عن طريق البحر. جلس في المياه. اتصل شخص له. كانت هناك زجاجة قديمة بالقرب منه. وقال انه يتطلع في زجاجة. في ذلك ، كان هناك شخص جدا، صغيرة جدا. وكان الجني.
"النجدة! مساعدة! "وقالت جيني. "واسمحوا لي بالخروج".
سندباد فتح الزجاجة. وجاء كبيرة ، سحابة رمادية خارج. في سحابة، كان هناك الجني كبيره جدا جدا.
"شكرا لك ، بحار. والآن، انا ذاهب لتناول الطعام لك. وكان آخر وجبة بلدي 5000 سنة مضت. أنا جائع جدا. "
وكان الجني كبيرة جدا وقوية، وكان سندباد كان في يده. كان سندباد الصغيرة ويست قوية جدا. لكنه كان ذكيا.
وقال للجني : "كيف يمكنك أن تأكل معي؟ -- الشئ القليل مثلك"
"ليتل؟" قال الجني. "لا يمكن ان ترى كيف كبيرة أنا الآن؟"
"لا، لا"، قال سندباد. "لا أرى سوى زجاجة صغيرة
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Some people go to work each day and then come back home. They spend time with their family and friends. Maybe they watch TV or go to a movie. Sometimes they exercise or read. This is their life. But for other people, this is not enough. They look around their neighborhoods and see people with terrible hardships: sickness, loneness, and homelessness. Other people see problems with the environment. Many people want to help. They volunteer. They give some of their time to help others.
Volunteers help in many ways. Some visit sick and lonely people. Some give their friendship to children without parents. Some build houses for homeless people.




بعض الناس الذهاب إلى العمل كل يوم، وتأتي بعد ذلك العودة الى الوطن. انهم يقضون الوقت مع أسرهم وأصدقائهم. ربما يشاهدون التلفزيون أو الذهاب إلى السينما. أحيانا ممارسة أو قراءة. هذه هي حياتهم. ولكن لأشخاص آخرين، وهذا لا يكفي. وهم يتطلعون نحو أحيائهم وترى الناس مع الصعوبات الرهيبة : المرض ، وloneness، والتشرد. رؤية الآخرين مشاكل مع البيئة. كثير من الناس يريدون المساعدة. فهم يتطوعون. أنها تعطي بعض من وقتهم لمساعدة الآخرين.
مساعدة المتطوعين في نواح كثيرة. بعض الناس زيارة المرضى وحيدا. تعطي بعض صداقتهما للأطفال دون الآباء. بعض بناء مساكن للمشردين.
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